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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd sammanträde 2006-
09-11 
 
Justeras 2006-09-13 
 
 
………………………                            ……………………. 
Sven Ingvar Larsson                                Anita Lundin 
 
 
Närvarande ledamöter      SPF               Sven Ingvar Larsson 
                                          SPF               Jutta Askergren 
                                          SPF               Margareta Thörnblom 
                                          PRO              Ingrid Stockman 
 
Närvarande ersättare         SPF                Rune Hasp 
                                          SPF                Yvonne Wendt 
                                          SPF                Carl-Johan Ihrfors 
                                          PRO                Anita Lundin 
Anmält förhinder: Clas Hagwall   
Föredragande tjänstemän: Marianne Snell och Kerstin Sandström 
 
§ 1. Val av protokollsjusterare 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att utse Sven-Ingvar Larsson 
och Anita Lundin att justera dagens protokoll. 
 
§ 2. Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras 
2006-09-13. 
 
§ 3. Föregående sammanträdesprotokoll 
Under § 4 där Rune Hasp delger information om ASI, kvarstår den frågan. 
Under § 5 står att Jutta Askergren och Margareta Thörnblom är delaktiga i 
checklista gällande hemtjänstinsatser, ändras till tagit fram. 
Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 
 
§ 4. Information från KPR. 
Finns ej något att informera om. 
 
§ 5. Information om Tertialrapport 2 
Ekonomichef Kerstin Sandström redovisar processen kring T-2. (se 
rapporten). För äldreomsorgens del stämmer budgeten. Pensionärsrådet 
vill ha en komplettering i texten vad gäller antal platser inom vård-och 
omsorgsboenden, i stadsdelen och utanför. 
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§ 6. Friskvårdscentrum för äldre, svar på remiss. 
En hälsovårdskonsulent har ringt Sven-Ingvar Larsson angående detta. 
Vill gärna arbeta med detta i projektform. Se över detta inför Vp 2007. 
Anna-Karin Sandén redovisar kostnader mm från projektet i Hässelby, till 
nästa möte den 16 oktober. 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd stöder detta förslag och påpekar att det  
bör ligga centralt i stadsdelen. 
 
§ 7. Ansökan om stimulansbidrag inom vård och omsorg om de mest 
sjuka äldre. 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd stöder och tillstyrker varmt detta 
förslag. Enligt Marianne Snell är det ett stort behov rehabilitering när 
omsorgstagarna kommer från sjukhuset. Enligt Sven-Ingvar Larsson finns 
ett behov av uppsökande verksamhet för de som tex har fyllt 85 år. Även 
behov av läkemedelsgenomgång, där ska apoteket delta. Förtydliga detta i 
tjänsteutlåtandet.  
 
§ 8. Rapport från äldreboendena 

- Linnégården fungerar mycket bra. 
- På Dianagården har verksamhetschefen semester. Receptionen har 

varit  bemannad med en vikarie  pga sjukskrivning. De boende har 
en fin och hemlik miljö. Den 26 september är det anhörigmöte. 

- Kattrumpstullen har anhörigmöte den 26 september kl 17.00. Bra 
möten med dagordning etc. Bra om det serverades kaffe. 
Kattrumpstullen har en underbar terrass och en fin upplyst fasad. 

- Körsbärsgården har gjort en fin broschyr, det är varmt och trevligt. 
Fin personal som presenterar sig mm. 

- Kampementet Yvonne W har ej varit där. En anhörig från 
Kampementet var på debatten i Gärdets skolan den 6 september och 
framförde en del klagomål. Förslag att representanter från 
stadsdelens pensionärsråd deltar i tex ett personalmöte. Även ett 
studiebesök (Marianne Snell undersöker detta med sekretessen) 

- Rio servicehus har haft ett välbesökt möte med enhetschef och 
politiker. Osäkerhet finns from årsskiftet då Gärdets äldreboende 
kommer tillbaka från Bromma. Planer finns på ett anhörigråd.  

- Ulla H har inget ”eget” område, förslag att Ulla H ingår i gruppen 
”Äldre på Gärdet” med bla Hanna Silverberg. Margareta T avsäger 
sig detta uppdrag. 

 
§ 9. Kvalitetsarbetet 
Arbetet med Kleo fortskrider. 
 
 
 
§ 10. Övriga frågor 
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Angående vård-och omsorgsboendena, har Gunvor Jansson skrivit 
riktlinjer för förtroenderåd. 
 
Sven-Ingvar Larsson rapporterade från mötet den 6 september i Gärdets 
skolan att ca 40 personer var där. Det gick ”hyggligt”. Från Vänsterpartiet 
deltog den 89-årige CH Hermansson. Handlade bla om samhället och 
individen och fritt val. Rolf Lindell utlovade o-taxa vad gäller lokalhyra. 
  
Den 31 augusti var det i hearing i ABF-huset, ca 300 personer kom och 
lyssnade på frågor kring boende, hemtjänst och lokaler.  
 
”Utvecklingen går vidare- Förnyelse ja- Men tappa ej själen”. Med dessa 
ord tackade Sven-Ingvar Larsson för sina 5 år som ordförande. Avtackades 
med tårta och blommor. 
 
Ingrid Stockman har valts till ordförande till årets slut och vice ordförande 
blir Margareta Thörnblom. SPF Hedvig Eleonora har nominerat Viveca 
Sarman att ersätta Sven-Ingvar Larsson. 
 
 
Ann-Christine Thelander 
sekreterare 
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